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Semiahmoo Trail Parent Advisory Council 

3040 145A Street, Surrey, BC V4P 1P8 | semiahmootrailpac@gmail.com 

 
PAC General Meeting Minutes 

Thursday April 17, 2025 
校家委会年度常务会议纪要 
2025 年 04月 17日 星期四 

 
Attendees出席者:  Sara Block, Rachael Marples, Heather Neilson, Nina Hemmes, Sheri Hardcastle, 
Fiona Fu, Tara Sheldrake, Brandon Heuser, Megan Bane, Sandra Todd, Alina Adam, Amanda 
Lowe, Catherine Lowe, Wincy Li, Zita Wang, Zhenfei Mao, Jamie-Lyn Hugh 
 
Meeting called to order at 8:59am 会议于上午8:59召开 
 
Motion to Approve Agenda 待批准议程动议 
● Motion Approved by 2 动议获 2 人批准: Rachael Marples, Nina Hemmes 
 

Motion to Approve Previous Month’s Meeting Minutes 待批准上月会议纪要动议 
● Motion Approved by 2 动议获 2 人批准: Brandon Heuser, Tara Sheldrake 

 
Principal’s Report and Updates – Jamie-Lyn Hugh 
校长工作报告及更新 – 副校长Jamie-Lyn Hugh女士  
 

 Enrolment & Staffing 注册及员工 
 

- 446 Students  
446 名学生 

- Ms. Cox on leave - Ms. Chahal will cover full time 
Cox 女士离职 - Chahal 女士全职接替 

- Ms. V (IESW) last day April 29   
Van Overschot 女士 (IESW)  工作到四月二十九日 

 Jog-a-thon  慢长跑 
-  Running spirit is high already! In school run club in full swing.  
跑步热情高涨！学校跑步俱乐部活动火热进行中。 

-  Photo structure changing to create smoother timeline, need to create schedule for ‘Cody’ 
拍照顺序调整，时间安排更流畅，需要为“Cody”制定时间表。  

-  Warm up will be in gym with video on projector to get everyone pumped up 
暖场将在体育馆进行，并通过投影仪播放视频，调动起每个人满满的活力。 
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 Construction 施工 

- Current date for key access May 12th, full move in may not be possible this school year 
目前交钥匙日期为5月12日，本学年可能无法全面入住 

- Landscaping to continue   
绿化景观还在进行中 

 Elementary Band 小学乐队 

- District is exploring alternatives for band opportunities for our Grade 7 students after the Board 
initiated transfer of elementary Band teachers to post in other teaching positions for 2025/26 
school year 
在学区董事会决定将小学乐队教师调往其他教学岗位（2025/26 学年）后，学区正在探索为

七年级学生提供乐队机会的替代方案。   

- Unfortunately Mr. Ablitt will not continue as our band teacher next year. We are sorry to see him 
go, as his passion and commitment have been an asset to our school. PAC will see if something can 
be put together to honour his time with us 
很遗憾，阿布利先生明年将不再担任我们的乐队老师。我们很遗憾看到他离开，因为他的热

情和奉献精神一直是我们学校的宝贵财富。PAC 将考虑能否做些什么来感谢他在我校任职。 

 Class Organization 2025/26 下学年班级分配 

- Parents/Guardians will be given info by end of month about how they can offer input for next year 
where needed. Only information in writing (email or letter) about your own child, will be 
considered. Many requests cannot be accommodated, please do not expect that your child will 
be placed with a particular friend or teacher 
家长/监护人将于月底收到相关信息，告知他们如何在明年提供必要的帮助。我们仅接受您

孩子的书面信息（电子邮件或信函）。许多请求无法满足，请勿期望您的孩子会被安排给特

定的朋友或老师。 
 Blue Playground  蓝色儿童乐园 

- Removal is set to July 2026  移除时间定于 2026 年 7 月 

- Plan to meet with staff/parent committee early June for fund review/goals  
计划于 6 月初与教职员工/家长委员会会面，审查基金/确定目标 

- Late August - SchoolCash Online will open up donations giving link 
8 月下旬 - SchoolCash Online 将开放捐赠链接 

 Welcome to K 幼儿园迎新 

- Great turn out, welcomed almost 40 new students and their parents  
活动精彩纷呈，近40名新生及其家长悉数到场 

- We are excited for many new families with their first child attending school  
我们为众多新家庭迎来第一个孩子入学感到兴奋。 

- Students unable to attend are still invited to Ready, Set, Learn on May 9th @ 1:00pm - this is for 
students not yet of school age September 2025 
无法参加的学生仍可参加5月9日下午1点的“Ready, Set, Learn”活动。该活动面向2025年9月入

学年龄以下的学生。 
 Badminton 羽毛球 

- Lunchtime intramurals happening for all of April, non-competitive, lots of participation and grades 
are taking turns  
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整个四月都会举行午餐时间校内活动，非竞争性，参与度高，各年级轮流参与。 

- Thank you to all of the teachers taking time to help with this. Ms. Elston, Ms. Minoza, Ms. Chahal 
plus teacher candidates Ms. Kim and Ms. Yang 
感谢所有老师抽出时间提供帮助。Elston 女士、Minoza 女士、Chahal 女士，以及候选教师 
Kim 女士和 Yang 女士 

 Track and Field - May 23rd 田径运动会 – 五月二十三号 

- Happening at South Surrey Track, all participating students can join meet (those who attend 
regular scheduled practice times) Grades 3-7  
活动地点：南素里田径场，所有参与的学生（参加常规训练时间的学生）均可参加，3-7 年
级 

- Our School has put our name in for the concession bid  
我校已报名参加特许权竞标 

- Organization happening currently, schedule will be ready soon 
活动组织工作正在进行中，日程安排即将公布 

 Fall Opening Celebration 秋季开学庆典 

- Open House Community Event - looking at September 19th as date (4:30-6:30 or 7:00pm)  
开放日社区活动 - 预计于 9 月 19 日举行（下午 4:30-6:30 或 7:00） 

- PAC will start organizing now to lessen workload over the summer - booking Food Trucks, Games, 
Concession, look into Raffle/Prizes  
PAC 将立即开始组织活动，以减轻暑假期间的工作量 - 预订餐车、游戏、小吃摊位，并考虑

抽奖/奖品活动 

- PAC can advertise on hot lunch site for donations PAC  
可以在热门午餐网站上发布募捐广告 

- If PAC is organizing this, they kindly ask that teachers/school do the organizing for the 2025 annual 
Terry Fox Run as it is too much to organize both around the same time 
如果 PAC 正在组织此项活动，请老师/学校协助组织 2025 年的年度特里·福克斯跑步活动，因

为同时组织两项活动的工作量太大 

 

Treasurer’s Report 财务报告 - Nina Hemmes 
 General Assets 一般资产:   $ 91,854.18 
 Gaming 博彩账户:    $ 15,689.59 
 Total Assets Available 结余资产合计:   $ 51,133.97 

 Classroom Funds from PAC - Spending Report from Teachers  

- 6 divisions spent their funds on 2-day salt water fine arts sessions  
6个班级将资金用于为期2天的咸水艺术课程 

- Many divisions purchased art supplies, outdoor games, sports equipment  
有些班级购买了美术用品、户外游戏和体育器材 

- Many divisions used funds for field trips/bussing to various locations  
有些班级将资金用于实地考察/乘坐巴士前往各个地点 

- Fort Langley, Vancouver Museum, Science World  
兰里堡、温哥华博物馆、科学世界 
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- Postage for Canada wide letter exchange between schools  
为加拿大各地学校间的信件交换提供邮资 

- Body Systems escape room  
身体体系密室逃脱 

- Coastal Dance Festival  
海岸舞蹈节 

 

DPAC Report 学区家委报告 - Sheri Hardcastle 
 Ombudsman Survey   监察员调查 PAC 的资助内容  

- Influx of reporting on exclusions in the district - Survey to be kept open to allow for more voices to 
be heard   
大量关于该地区被排除在外的报道——调查将保持开放，以便听到更多的声音 

 Budget Cuts 预算削减 

- Budget must be balanced, there is a major shortfall this coming year. $900 million shortfall from 
the ministry, voices are being raised, provincial problem. Board meeting happening May 14th.  
预算必须平衡，来年将出现严重赤字。教育部缺口 9 亿加元，人们的呼声越来越高，这是省

级问题。5月14日开学区董事会 

- Parent led rally to happen at district office (Currently May 16, may move to the 14th, day of 
meeting)  
家长主导的集会将在地区办公室举行（目前为 5 月 16 日，可能会改至 14 日，即会议当天） 

- Losing 50 IESW positions in September, 1000 IESW days are going unfilled per month  
9 月份失去 50 个 IESW 职位，每月有 1000 个 IESW 工作日空缺 

- DPAC is fighting for our most vulnerable students, parents need to demand more from the district, 
talk to their MLAs  
DPAC 正在为我们最弱势的学生争取权益，家长需要向学区，提出更多要求，请与他们的 
MLA 沟通 

- Surrey School district getting new treasurer, will hopefully help with budget  
期待素里学区新任财务官可以对预算有帮助 

 School Field Trips  学校郊游 

- All field trips to the USA have been paused for now for safety and security reasons due to the 
situation surrounding customs and immigration at the US border  
由于美国边境海关和移民局的情况，出于安全考虑，所有前往美国的实地考察活动目前均已

暂停。 
 

Business已启动事项 
 Emergency Kit Fundraiser    应急包筹款活动 

- At closer look, minimum sales may be too high for us ($833) - might end up costing money to go 
ahead  
仔细想想，最低销售额（833加元）对我们来说可能太高了 – 最终可能会花费更多资金才

能继续下去 
 Yearbook 
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- Sales close May 12th, still need photos from some teachers 
销售截止于 5 月 12 日，仍需要一些老师提供的照片 

 Jog-a-thon 2025 慢跑马拉松 

- Most things falling into place, need volunteers for day of 
大部分事情都已安排妥当，需要志愿者参与当天的活动。 

- Teachers will count laps with sheets provided, Sheri will take class photos   
老师将使用提供的表格计算圈数，Sheri 将为班级拍摄照片 

 Fundraisers  筹款活动 

- Samosas/Cobs - Did just ok this time 
此次咖喱角/COBs复活节面包筹款 – 成果还好 

 Gaga Ball Pit 加加球池 

- This should be built sometime soon - Sponsor plaque being made   
应该很快就能建成 - 赞助商牌匾正在制作中 

 PAC AGM/Member Roles 学校家委会年度大会及成员职责 

- Membership Vote coming up May 22nd at AGM  
会员投票将于 5 月22日的年度大会上进行 

- Treasurer Role needs shadowing  - Co-treasurer would be good 
财务主管角色需要在岗带学 – 联合财务主管最好 

- New Executive Members needed, DPAC, Member at Large  
需要新的执行委员，学区代表，普通委员 

- Yearbook coordinator needed 需要校刊协调员 

- Amanda Lowe has volunteered to take over as Social Media Coordinator from Sheri (Yay!!)  
Amanda Lowe 做志愿者，接替 Sheri 担任社交媒体协调员（耶！！） 

 

New Business 新增事项 
 Games Day - June 6th     游戏日活动 – 六月六日 

- PAC will supply snacks and freezies - Tara organizes this   
PAC家委会将提供点心和棒棒冰 – Tara安排 

 
Meeting Adjourned at 10:07am 

会议于上午10:07结束 
 

Next Meeting May 22, 2025 
下次会议 2025年5月22日 

 
Respectfully submitted by Heather Neilson 
谨发自Heather Neilson 

 


